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بارسلونا به دنبال ستاره کوچ کرده اش
 ژوائو فلیکس که تابستان گذشته با قرارداد قرضی یکساله 
به بارسلونا پیوست و در این تیم بازی های خوبی را نیز از 
خود به نمایش گذاشت، تابستان امسال به منچسترسیتی 
بازگشت، اما هنوز مشخص نیست که آیا او با تیم تحت 
هدایت پپ گواردیولا به کارش ادامه خواهد داد، راهی تیم 

دیگر می شود و یا اینکه به بارسلونا بازمی گردد.
بر اساس گزارش نشریه »موندو دپورتیوو« چاپ کاتالونیا؛ 
هانسی فلیک سرمربی جدید بارســلونا به مدیران این 
باشگاه برای جذب ژوائو کانسلو در پنجره نقل وانتقالات 
تابستانی جاری چراغ سبز نشــان داده است. طبق این 
گــزارش؛ این بال پرتغالی پیشــنهادی از یک باشــگاه 
عربســتانی دارد، اما فکر می کند که هنوز برای بازی در 
لیگی کوچک تر بسیار جوان است و می خواهد برای کسب 

عناوین قهرمانی در بارسلونا رقابت کند.
طبق ادعای »موندو دپورتیوو«؛ باشــگاه بارسلونا سعی 
خواهد کرد ژوائو کانســلو را با قرارداد قرضی دیگری با 
بنــد خرید امکان پذیر به خدمت بگیرد. رابطه باشــگاه 
بارسلونا و منچسترسیتی به خصوص پس از انتقال ایلکای 
گوندوگان خوب است و بارسایی ها نسبت به جذب مجدد 

کانسلو امیدوار هستند.
کانسلوی 27 ساله که قرارداد فعلی اش با منچسترسیتی 
تا ســال 2027 اعتبار دارد، فصل اخیر در 44 بازی برای 
بارسلونا به میدان رفت و آمار چهار گل زده و شش پاس 

گل را از خود برجای گذاشت.

خداحافظی دیبالا با هوادارن رم
ســتاره آرژانتینی تیم فوتبال رُم آماده پیوستن به تیم 
جدید خود شــد. پائولو دیبالا  برای آخرین بار در زمین 
تمرینــی تریگوریای تیم فوتبــال رم حضور پیدا کرد و 
با هــواداران این تیم وداع کرد.دیبــالا از چندی قبل با 
مسئولان باشگاه القادسیه عربستان وارد مذاکره شده بود 
و رمی ها هم با جدایی او مخالفت نکردند چرا که نه تنها از 
انتقال او به عربستان صاحب درآمد بلکه از پرداخت حقوق 
نسبتاً سنگین بازیکن معاف خواهد شد. به این ترتیب به 
نظر می رســد که همه چیز برای اعلام رسمی پیوستن 
ســتاره سابق یوونتوس که دو سال پیش به رم پیوست، 
آماده شده است.به همین دلیل هم امروز بیش از 50 تن 
از طرفداران دیبالا صبح امروز در زمین تمرینی تریگوریا 
منتظــر او ماندند تا برای آخرین بار در کنار او با پیراهن 
رم عکس یادگاری و امضا بگیرند و این اتفاق احساساتی 

شدن ستاره آرژانتینی را هم به همراه داشت.
در همین حال نشریه کوریره دلواسپورت و شبکه اسپورت 
ایتالیا هم اعلام کرده اند که دیبالا در سالن بدنسازی مرکز 
تمرینی تریگوریا با هم تیمی هایش خداحافظی کرده و 

گفته که عازم عربستان است.

یوونتوس به دنبال سانچو
بال چپ تیم فوتبال منچســتریونایتد یکــی از اهداف 

نقل وانتقالاتی جدی باشگاه یوونتوس است.
جیدون ســانچو که پس از نیم فصــل حضور قرضی در 
بوروسیا دورتموند، تابستان امسال به جمع شیاطین سرخ 
بازگشت، با وجود اینکه رابطه اش با اریک تن هاخ بهتر شده 
است و ظاهراً اختلاف شان را هم حل کرده اند، اما جدایی 
او از این تیم در تابستان امسال همچنان محتمل است. بر 
اساس گزارش  »رادیو مونت کارلو« فرانسه، یوونتوس برای 
به خدمت گرفتن جیدون سانچو از منچستریونایتد دست 
به کار شده است.جان لوکا دی مارتزیو خبرنگار سرشناس 
ایتالیایی و کارشــناس نقل وانتقالات شبکه تلویزیونی 
»اســکای اســپورت ایتالیا« هم خبر داد، یوونتوس در 
حال بررســی انتقال قرضی جیدون سانچو با بند خرید 
اجباری در شرایط خاص، با مبلغ 40 میلیون پوند است. 
گفته می شود که حقوق این بازیکن انگلیسی مانع اصلی 
برای عملی شــدن این انتقال است، مگر اینکه او حاضر 
شود دستمزد درخواســتی اش را کاهش دهد.بر اساس 
گزارش های منتشرشــده دو باشــگاه پاری سن ژرمن و 
چلســی هم وضعیت سانچوی 24 ساله را زیرنظر دارند 
و نسبت به جذب او علاقه مند هستند. این بال انگلیسی 
تاکنون در 82 بازی برای شیاطین سرخ به میدان رفته 
و آمار 12 گل زده و شــش پــاس گل را از خود برجای 
گذاشته است.سانچو که دو سال دیگر با منچستریونایتد 
قراراد دارد و ارزشــش در بازار نقل وانتقالات 30 میلیون 
یورو تخمین زده شده اســت، فصل گذشته با بوروسیا 

دورتموند تا فینال لیگ قهرمانان اروپا پیش رفت.

رویای هری کین
هــری کین گفــت کــه آرزوی او کســب قهرمانی در 
بوندســلیگا و لیگ قهرمانان اروپا با بایرن مونیخ است.

بایرن مونیخ امیدوار اســت هری کین در شــروع فصل 
جدید رقابت ها نیز درخشــش قبل را داشته باشد. آقای 
گل فصل قبل بوندسلیگا قبل از شروع فصل 2024-25 
رقابت ها صحبت های جدیدی مطرح کرد.رویای من این 
است که با بایرن قهرمان بوندسلیگا و لیگ قهرمانان اروپا 
شوم. من دوست دارم با تیم ملی یک تورنمنت بزرگ را 
ببرم. هدف من در این فصل کسب هرچه بیشتر عناوین 
ممکن اســت.کین دوران حرفه ای خود را از تاتنهام آغاز 
کرد و از سال 2023 راهی بایرن مونیخ شد. این مهاجم 
31 ساله همچنین به صورت قرضی برای لیتون، میلوال، 
نوریچ و لسترســیتی نیز بازی کرد. کین برنده دو مدال 
نقره یورو و نقره لیگ قهرمانان اروپا است اولین گلم برای 
بایرن مقابل وردربرمن را انتخاب می کنم. این اولین بازی 
من در بوندسلیگا بود، بنابراین برایم خاص بود. در ضمن 
همیشه گلی را که به دارمشتات  از وسط زمین زدم را نیز 
به یاد دارم.در بایرن دوستان زیادی پیدا کردم. من دوست 
دارم با توماس مولر گلف بازی کنم.  اریک دایر را از دوران 
حضورم در تاتنهام می شناسم و دوستان خوبی هستیم. 
در اتوبوس کنارش می نشینم. من تمرین با لروی سانه و 
جمال )موسیالا( را نیز دوست دارم. ما رابطه خوبی هم در 
داخــل و هم در خارج از زمین داریم. گاهی اوقات هم با 

جاشوا )کیمیش( شطرنج بازی می کنم 

مستطیل سبز

فرش قرمز ساعی برای بازگشت کیمیا
هادی ساعی رئیس فدراسیون تکواندو در پاسخ به سوالی 
مبنی بر این که »آیا کیمیا علیزاده راه بازگشت به ایران را 
دارد یا خیر؟«، گفت: ایشان هیچ مشکلی برای بازگشت 
نــدارد. صحبت ها در این باره انجام شــده و من خودم با 
دوستان صحبت کرده ام.وی در پاسخ به این سوال که »آیا 
دوست دارید او بازگردد؟«، خاطرنشان کرد: همه ی ایران 
دوســت دارند او برگردد. ما هم همین طور. او از خانواده 
خودمان اســت و دوســت داریم برگردد چه برای ایران 
بازی کند یا نکند. البته چون برای کشــور دیگری بازی 
کرده، اگر هم به ایران برگردد از لحاظ قانونی نمی تواند 
برای ایران مبارزه کند.وی تصریح کرد: هر تکواندوکاری 
که برای تیم ملی کشور دیگری بازی کند، برای 2 سال 
نمی تواند برای کشوری مبارزه کند و اگر در المپیک بازی 
کند، برای 3 ســال نمی تواند. او هم برای ایران تا 3 سال 
نمی تواند بازی کند. البته بحــث ما اصلا بازی کردن یا 
نکردن ایشــان نیست.ســاعی تاکید کرد: دوستان این 
اجــازه را می دهند که بیاید و هیچ اتفاقی هم نمی افتد.

وی در پاسخ به این سوال که »آیا این موضوع را ضمانت 
می کند؟«، خاطرنشــان کرد: بله با ضمانت بنده. ما هم 
این ضمانت را از جای دیگر گرفته ایم. دوستان همه واقعا 
نظرشان مثبت است و همه دوست دارند برگردد. انتظار 
این را هم ندارند که بازی کند، چون کشور خودش است 
و می تواند بدون هیچ مشکلی بازگردد.با این حال ساعاتی 
بعد کیمیا علیزاده تصریح کرد بازگشــتم به ایران کذب 

محض است!

تکرار قهرمانی نوجوانان فرنگی کار در 
جهانی

تیم ملی کشتی فرنگی نوجوانان ایران با کسب 3 مدال 
طلا و 3 مدال برنز، از عنوان قهرمانی خود در رقابت های 
جهانی دفاع کرد. رقابت های کشــتی فرنگی نوجوانان 
قهرمانی جهان، روزهای 2۹ تا 31 مرداد در شــهر امان، 
پایتخت کشــور اردن برگزار شــد و در پایان، تیم ایران 
توسط آرمین شمسی پور در وزن 48 کیلوگرم، امیرمهدی 
ســعیدی نوا در وزن ۶5 کیلوگرم و دانیال ایزدی در وزن 
۹2 کیلوگــرم به مدال طلا، ابوالفضل کرمی در وزن 51 
کیلوگرم، عمادرضا محســن نژاد در وزن 80 کیلوگرم و 
علی اصغر دادبخش در وزن 110 کیلوگرم به مدال برنز 
دســت یافت.در رده بندی تیمی، ایران بــا 140 امتیاز 
به عنوان قهرمانی دست یافت و تیم های ازبکستان با 113 

و جمهوری آذربایجان با 105 امتیاز دوم و سوم شدند.

انتخاب جانشین مصطفی هاشمی در 
بسکتبال شهرداری گرگان

جانشین مصطفی هاشمی در تیم شهرداری گرگان برای 
بر عهده گرفتن سرمربیگری این تیم معرفی شد. صالح 
مخدومی مربی ســال های قبل تیم بسکتبال شهرداری 
گرگان، به عنوان جانشــین مصطفی هاشــمی سمت 
ســرمربیگری نایب قهرمان لیگ برتر بسکتبال ایران را 
بر عهده گرفت.مخدومی در سال های گذشته به عنوان 
مربی در کادرفنی تیم شهرداری گرگان حضور داشت و 
سه عنوان قهرمانی و یک عنوان نایب قهرمانی را با این 
تیم به عنوان دستیار به دست آورد.به این ترتیب در فصل 
جدید لیگ برتر بسکتبال ایران، صالح مخدومی هدایت 
گرگانی ها را بر عهده خواهد داشت. شهرداری فصل قبل با 
هدایت مصطفی هاشمی نایب قهرمان لیگ برتر ایران شد

محکومیت میلیاردی والیبال شهرداری 
ارومیه

جلسه کمیته انضباطی فدراسیون والیبال به منظور اتخاذ 
تصمیم نسبت به اختلاف ناشی از قرارداد بین جهانگیر 
سیّدعبّاسی و باشگاه شهرداری ارومیه تشکیل شد.قبلا 
جلسه کمیته انضباطی برای رسیدگی به این موضوع در 
هفتم خرداد با حضور طرفین برگزار شده بود و نمایندگان 
باشــگاه شــهرداری ارومیه مرتضی صدف پور و آرمین 
فیضی در آن حضور داشــتند.با انقضاء مهلت اعطایی و 
عدم حصول نتیجه و سازش بین طرفین، با اعلام ختم 
رسیدگی این پرونده، رای کمیته انضباطی به شرح زیر 
صادر شــد:»  با عنایت به چهارچوب الزامات قراردادی 
پیش بینی شده در قوانین موضوعه و ماده 42 آئین نامه 
سازمان لیگ و کمیته انضباطی فدراسیون والیبال، باشگاه 
شهرداری ارومیه به پرداخت مبلغ مذکور در قرارداد اولیه 
)یک میلیارد و سیصدوپنجاه میلیون تومان( پس از کسر 
تمامی پرداخت ها در حق جهانگیر سیدعباسی محکوم 
گردید. رای صادره با استناد به ماده 5 قرارداد بین باشگاه 

و بازیکن قطعی است. »

رسوایی و محرومیت سنگین دوپینگ 
برای دوومیدانی بحرین

انجمن دو و میدانی بحرین )BAA( به مدت یک سال 
از مسابقات تحت پوشش فدراسیون جهانی دوومیدانی 
محروم شده اســت. بحرین تا ســال 2027 نمی تواند 
از ورزشــکاران خارجی در تیم خود بــرای رقابت های 
دوومیدانی اســتفاده کند و تنها  می تواند 10 ورزشکار 
را بــرای مســابقات جهانی 2025 به میدان بفرســتد. 
همچنین تا ژوئن سال آینده حق حضور در هیچ رویداد 
دوومیدانی را نخواهد داشت.فدراسیون جهانی دوومیدانی 
پس از تحقیق در مورد انتقال خون توسط دو ورزشکار 
در بازی های المپیک قبل در توکیو، این مجازات را برای 
تیم بحرین تعیین کرد.به گزارش آسوشیتدپرس، انجمن 
دوومیدانی بحرین به سهل انگاری و آسیب به ورزشکاران 
دوومیدانی اعتراف کرد و متعهد شد که ورزشکاران محلی 
را توســعه دهد و یک آژانس جدید ضد دوپینگ ایجاد 
کند.در المپیک پاریس، ورزشکاران بحرینی دو مدال به 
دســت آوردند. طلا در دوی 3000 متر توســط وینفرد 
یاوی کنیایی و نقره در ماده 400 متر توســط سلوا عید 
ناصرنیجریه ای.  دو مدال دیگر توسط احمد تاج الدینف 
کشتی گیر روسیه تبار )طلا( و گور میناسیان وزنه بردار 

ارمنستانی )برنز( حاصل شد.

ذره بین

همدلی| گروه ورزش: فدراســیون کشتی 
در شــرایطی به لطف کارنامه خوب حسن 
رنگرز در تیم ملی کشــتی فرنگی و آسیب 
دیدگی کتف  حسن یزدانی بر نتایج ضعیف 
آزادکاران در المپیــک پاریــس ســرپوش 
می گذارد که زمزمه بازگشــت مربی برکنار 
شده این تیم همزمان با افشاگری مدیرکل 
ورزش و جوانــان کرمانشــاه در حضوری 
ســلیقه محوری  علیرضا محوری به گوش 

می رسد!
 »علیرضا دبیر« رئیس فدراســیون کشتی 
که  همواره رئیس ســابق این فدراســیون 
را له دلیل گســب فقط یک طلای المپیک 
مورد انتقاد قــرار می داد، خــود در قامت 
رئیس فدراسیون در دومین المپیک پیاپی 
رنگ طلای کشــتی آزاد را ندید! آن هم در 
شــرایطی که در هــر دو دوره المپیک نیم 
ملی کشتی روسیه به عنوان قدرت بلامنازع 
کشــتی جهان غایب بود و برخی کشــتی 
گیران روس که برای دیگر کشــورها روی 

تشک زفتند، حسابی درخشیدند!
دبیــر که در یــک برنامــه تلویزیونی با به 
کار بردن عبارت کریم شــیره    ای ، نسب به 
محبوبیت رســول خادم و انجــام کارهای 
انیاندوســتانه او حســادتش را علنی کرد و 
نشان داد نگاه شخصی در مدیریت او تاثیر 

بسیاری دارد!
رییس فدراسیون کشتی به صراحت عنوان 
کرد در امور فنــی کادر فنی تیم  های ملی 

اعمال نظر می کند!
در این شرایط او که پیشتر پژمان درستکار 
را بدون کارنامه بیــن المللی و بدون حتی 
یک مدال جهانی سرمربی تیم ملی کرده بود 
پس از چند سال به دلیل نتایج ضعیف خط 
قرمز بر نام درستکار کشــید و این امید را 
زنده کرد که یکی از بزرگان کشتی سرمربی 

تیم ملی شود.
با این حــال دبیر باز رفاقتــی حال کرد و 
محســن کاوه را که در دو ، ســه دهه اخیر 
به عنوان دســتیار و دیگر ســمت  های فنی 
حضور داشــته به عنوان حانشین درستکار 

معرفی کرد. از آن رفیق به این رفیق!
درستکار بر می گردد؟

حالا به دلیل ناکامی تیم ملی کشتی ازاد در 
المپیک که فدراسیون نشین ها خیلی سعی 
دارند دلیل آن را اسیب دیدگی کتف حسن 
یزدانی بدانند، زمزمه  های رســانه    ای حاکی 

از تلاش دبیر برای ســپردن سکان هدایت 
تیم ملی کشتی آزادبه درستکار است!

ایســنا در ایــن خصوص نوشــت:تیم ملی 
کشــتی آزاد با هدایت محســن کاوه با 5 
آزادکار راهی المپیک شــد و در نهایت با 3 
مدال نقره رحمان عموزاد، حسن یزدانی و 
امیرحســین زارع و یک مدال برنز امیرعلی 
آذرپیرا و بدون کسب مدال طلا به کار خود 
پایان داد؛ این نتیجه در حالی بدســت آمد 
که تیم ملی کشــتی فرنگی با هدایت حسن 
رنگرز با نتیجه درخشــان 2 مدال طلا، یک 
مــدال نقره و یک مدال برنز به کار خود در 

این رقابت ها پایان داد.
ناکامی کشــتی آزاد ایران در کســب مدال 
طلای المپیک در شــرایطی بود که رحمان 
عموزاد و امیرحسین زارع با نمایشی ناامید 
کننده در فینال مقابــل رقبای خود تن به 
شکســت دادند و برخی انتقادات نیز نسبت 
به میزان آمادگــی آزادکاران از جمله زارع 

مطرح شد.
در شــرایطی کــه پــس از المپیک برخی 
شــایعات مبنی بر استعفای حسن رنگرز از 
هدایت تیم ملی کشتی منتشر شده بود، وی 
پس از صحبت با علیرضــا دبیر برنامه  های 
خود را به فدراسیون ارائه داد و با قدرت به 
کار خود به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی ادامــه خواهد داد. طی روزهای آتی 

جانشــین محسن کاوه ســرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد معرفی خواهد شد.

بر همین اســاس نیز نام چند گزینه مطرح 
شــده اما جدی     ترین گزینه پژمان درستکار 
اســت و او شــانس زیادی برای انتخاب به 
عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آزاد خواهد 

داشت.
حب و بغض شخصی دبیر

همزمان با موضوع کادر فنی تیم ملی کشتی 
آزاد که ســوژه این روزهای کشــتی است، 
منوچهر حاتمی مدیــرکل ورزش و جوانان 
استان کرمانشاه نیز گوشه    ای از نگاه سلیقه 
محور و حب و بغض شــخصی علیرضا دبیر 

را فاش کرد.
 منوچهر  حاتمی در نشستی خبری، بااشاره 
به پیگیری رئیس فدراســیون کشتی برای 
برکناری رئیس هیات اســتان، اظهار کرد: 
آقای دبیــر چند باری به صورت شــفاهی 
و کتبی از اســتان خواســته بود که برای 
برکنــاری آقــای محبی از ریاســت هیات 
کشتی اســتان اقدام کنیم و آخرین مکاتبه 
هم مربوط به هشــتم خردادماه بود، اما ما 

هربار با این درخواست مخالفت می کردیم.
وی بــا تاکید بــر این مطلب کــه برادران 
محبی اسطوره های ورزش استان هستند و 
تنها چهار ماه تا پایان دوره ریاســت محبی 
بر هیات کشــتی اســتان باقی مانده بود و 

نیازی بــه برکناری نبود، تصریــح کرد: با 
توجه به مخالفت هایی که ما داشتیم، رئیس 
فدراســیون موضوع را بــه حکمیت وزارت 
ورزش بــرد کــه در آنجا به همــراه رئیس 
فدراسیون و شش کارشناس از رئیس هیات 

کشتی استان دفاع کردیم. 
مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمانشاه با 
اشاره به مباحث مطرح شده در آن نشست 
افزود: در آن نشســت به رئیس فدراسیون 
گفتم کــه تنها چهــار ماه تا پایــان دوره 
ریاســت آقای محبی باقی مانده و قصدی 
هم برای شــرکت در انتخابات هیات ندارد، 
بنابراین بهتر است که احترام این قهرمان را 
که ســال ها پرچم کشورمان را در مسابقات 
کشتی بالا برده حفظ کنیم و اگر بخواهیم 
او را لحظه آخری از سمت خود برکنار کنیم 

به اسطوره هایمان خیانت کرده ایم. 
حاتمی با بیان اینکه هیات کشتی نیز مانند 
سایر هیات های ورزشی طبق بخشنامه های 
فدراسیون فعالیت های خود را انجام می داد، 
گفت: ما بــرای حمایت از این هیات حدود 
دو میلیارد تومان بــه آن کمک کردیم، اما 
فدراســیون بگوید چه کمکی به این هیات 
کرد؟ چــرا هر بار که درخواســت میزبانی 
مسابقات قهرمانی کشور را می دادیم آن را 
رد می کرد؟ چرا پیشــنهاد ما برای میزبانی 

یک مسابقه بین المللی را قبول نمی کرد؟ 
وی بــا ابراز این عقیده که چنین برخوردی 
که فدراســیون با اســطوره های ورزشمان 
داشت درست نیســت و باید صبر می کرد، 
اضافه کرد: چطور فدراســیون کشتی وقتی 
هیچ حمایتی از هیات استان نداشته انتظار 

کار کردن هم دارد؟
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان افزود: با 
وجود دفاعیاتی که از هیات کشــتی استان 
داشــتم، امــا در زمان رای گیری جلســه 

حکمیت، تنها من مخالف بودم. 
وی ابراز عقیده کرد که در برکناری رئیس 
هیات کشــتی کرمانشاه مســائل شخصی 
حاکم بود، امــا من بنا بــه وظیفه خود از 

ایشان دفاع کرده است. 
حاتمــی در خصــوص چرایــی تاخیر در 
استان  انتصاب سرپرســت هیات کشــتی 
هــم گفت: حــدود 20 روز پیش به رئیس 
فدراسیون نامه زده ایم و لیست پیشنهادی 
خود را معرفی کرده ایم، ولی هنوز پاســخی 

نداده است. 

یک مدیرکل ورزش: دبیر مسایل شخصی را در برکناری اسطوره کشتی دخالت داد 

چرخه از این رفیق به آن رفیق!

همدلی|  گــروه ورزش: مهمترین دیدار هفتــه دوم لیگ 
برتر در شــرایطی در تبریز میان تراکتورســازی و پرسپولیس 
برگزار شــد که این دیدار از چند روز قبل تحت تاثیر عصیان 
علیرضا بیرانوند بر علیه پرسپولیس بود؛ کسی که حضورش در 
ترکیب تراکتور در تقابل رو در رو با پرسپولیس خشم مدیران 

سرخ  های تهران را برانگیخت 
 دیدار تیم های فوتبال تراکتور تبریز و پرسپولیس با 15 دقیقه 
تأخیر از ساعت 20 در ورزشــگاه یادگار امام تبریز برگزار شد 

که با تساوی یک- یک همراه بود.
شجاع خلیل زاده )۶0( برای تراکتور و ایوب العملود )88( برای 

پرسپولیس گلزنی کرد
حساســیت بالای بازی به قدری بود که ناظر مسابقه هم برای 
شــروع بازی مجبور شــد 15 دقیقه تأخیر ایجــاد کند تا جو 

ورزشگاه تا حدودی تحت کنترل قرار بگیرد.
همین موضوع روی عملکرد بازیکنان دو تیم نیز تأثیرگذار بود 
تا آنها در دقیقه های ابتدایی کاری جز دادن پاس های اشــتباه 

برای خلق موقعیت نکنند.
هرچه از زمان بازی گذشــت تسلط تراکتور بر توپ و میدان با 
تشویق پرشور هوادارانش بیش از پیش شد تا آنها در 5 دقیقه 
پایانی دو موقعیت مسلم گلزنی ایجاد کنند اما الکسیس گندوز 
مانع از گلزنی عارف آغاســی روی ارسال کرنر و سپس شوت 
از راه دور مهدی ترابی شــد تا تلاش آنها نتیجه ای جز تساوی 

بدون گل در پایان 45 دقیقه به همراه نداشته باشد.
نیمه دوم این دیدار با شــجاعت بیشتر تراکتور در جمله روی 

دروازه پرسپولیس همراه بود.
هافبک های تراکتــور به خوبی توپ را به گــردش درآورده و 
توانستند فشــار زیادی را روی مدافعان پرســپولیس بیاورند 
اما پرســپولیس روی ضد حمله ها برنامه ویژه داشــت تا اولین 
موقعیت خطرناک این تیم در نیمه دوم روی چرخش ناگهانی 
فرشاد احمدزاده هافبک پرسپولیس رقم بخورد که با اختلاف 

اندک از کنار دروزاه بیرانوند بیرون رفت.
حمله های پــر دامنه تراکتور در دقیقه ۶0 بالاخره با ارســال 
ریکاردو آلوز روی یک شــروع مجدد همراه شد تا شجاع خلیل 
زاده، مدافع تراکتور با ضربه ســری تمام کننده ورزشگاه را با 

تشویق بی امان هوادارانش به انفجار برساند.
بیرانوند جایش خالی نبود!

تیم های فوتبال تراکتور و پرسپولیس در حالی پنج شنبه شب 
و در هفته دوم رقابت های لیگ برتر رو در روی هم قرار گرفتند 
که به دلیل حضور 3 بازیکن فصل گذشته پرسپولیس )علیرضا 
بیرانونــد، دانیال اســماعیلی فر و مهدی ترابــی( در ترکیب 

تراکتور، حساسیت این بازی دو چندان شده بود.
بیرانوند در مقابل پرســپولیس شــب آرامی را ســپری کرد و 
موقعیت هــای چندانی روی دروازه او شــکل نگرفت اما با این 
حال دروازه بان شــماره یک تیم ملی موفق به بسته نگه داشتن 
دروازه خود در مقابل تیم ســابق نشد. پرسپولیسی ها ۹ بار به 
ســمت دروازه تراکتور شوت شــلیک کردند که از این تعداد 
دو شــوت در چارچــوب دروازه بود و یکی از آنها هم توســط 
»ایوب العملود« مدافع مراکشی که برای جانشینی اسماعیلی 

فر به ترکیب پرسپولیس اضافه شده است، تبدیل به گل شد تا 
هواداران تراکتور شاهد از دست رفتن پیروزی تیم خود باشند.

با توجه به دعوای حقوقی بین بیرانوند و باشــگاه پرســپولیس 
قطعــاً او با انگیــزه ای دو چندان در این بازی حاضر شــد اما 
نتوانســت در دومین هفته متوالی کلین شیت کند و گل بدی 
را در دقایــق پایانی بــازی دریافت کرد. در مقابــل بیرانوند، 
»الکســیس گندوز« دروازه بان الجزایری پرسپولیس عملکرد 
بســیار خوبی را از خود به نمایش گذاشت و بارها با سیو  های 

خوب خود مانع از گلزنی شاگردان »دراگان اسکوچیچ« شد.
شکایت پرسپولیس از تراکتورسازی

بعد از پایان بازی، باشــگاه پرســپولیس به دلیل استفاده تیم 
حریف از علیرضا بیرانوند به کمیته انضباطی شکایت کرد.

باشگاه پرسپولیس به دلیل فسخ غیرقانونی قرارداد از سوی این 
بازیکــن او را بازیکن غیرمجاز تلقی می کند و بلافاصله پس از 
پایان بازی شکایت خود را تقدیم فدراسیون فوتبال کرد.با این 
حال بیرانوند گفت: من قراردادم را 100 درصد قانونی فســخ 
کردم و امیــدوارم زودتر حکم را اعلام کنند. کارم قانونی بوده 

و خیالم راحت است.

بازی بزرگ هفته دوم لیگ برتر برنده نداشت

توقف تراکتور و پرسپولیس در ایستگاه حاشیه

همدلی| خوان کارلوس گاریدو ســرمربی 
پرســپولیس در پایان بــازی گفت:وی در 
ادامه گفت: نتیجه ای که دوست داریم برد 
است اما اگر دو بازی آخر را بررسی کنید 
متوجه می شوید عملکرد بدی نداشتیم. ما 
رقابت کردیــم و تلاش کردیم که بهترین 
عملکرد را داشــته باشــیم. گاهی حریف 
کاری انجــام می دهد که بزرگ جلوه داده 

می شود اما کارهای ما دیده نمی شود.
 باید بپذیریم که فشار هواداران تأثیرگذار 
اســت. بایــد در برخی جاهــا خودمان را 
تقویت کنیم. بازیکنان اضافه می شوند و در 
تیم جا می افتند. به تیمم تبریک می گویم 
که خــوب رقابت کردند. در ســخت ترین 

لحظات یک بازی را برگرداندیم.
وی درباره تشویق پرشور هواداران تراکتور 

افزود: در اســتادیوم جو خوبی را شــاهد 
بودیم و خوب است فوتبال در این شرایط 
بازی شــود. در بخش هایی از بازی خوب 
عمــل نکردیم اما در بخش هایی خوب کار 
کردیم. آن چیزی که مهم اســت کســب 

نتیجه است.
 تراکتــور روی ضربه ایســتگاهی به گل 
رسید، ما هم روی ضربه ایستگاهی به گل 
رســیدیم. وقتی در این جو بازی می کنید 
سه برابر باید بجنگید. دو تیم بزرگ، فشار 
زیاد و تنش زیاد وجود داشت. گاهی مواقع 
تیــم حریف بهتر بــود و گاهی هم تیم ما 

بهتر بود.
اما جایی  اســکوچیچ: راضی نیستم 

برای انتقاد نیست
دراگان اســکوجیچ سرمربی تراکتورسازی 

پس از پایان بازی گفت: با عملکردی که از 
تیم دیــدم نمی توانم بگویم از نتیجه بازی 
راضی هســتم. چیزی که باعــث افتخارم 
اســت عملکرد بازیکنانم است که هر چه 
داشــتند در زمین مایه گذاشتند. تیم ما 

خیلی خوب فشار آورد
سرمربی تیم فوتبال تراکتور تبریز افزود: به 
یاد نــدارم در لیگ ایران چنین عملکردی 

در زمین توسط یک تیم دیده باشیم.
او درباره از دست دادن موقعیت های گلزنی 
توســط بازیکنان تراکتور تصریح کرد: من 
هم مثل بازیکنان به دلیل از دســت رفتن 
موقعیت هــا ناراحتم. بــه بازیکنانم گفتم 
انــرژی زیادی کــه با هواداران ســاختیم 
خیلی خوب بود و از این بابت خیلی خوب 

بود.

او درباره گلی که این تیم خورد یادآور شد: 
گلی که دریافت کردیم خیلی ساده بود که 

نمی توانم چیزی درباره آن بگویم.
سرمربی تراکتور در مورد عملکرد تیمش 
با وجود 10 نفره شــدن پرسپولیس گفت: 
پرسپولیس تیمی قوی اســت و اگر از ما 
کوچک ترین اشتباهی سر بزند ما را تنبیه 
می کند. چیزی که برای من ارزشــمندتر 
بود همیــن بود که بازیکنانــم خیلی کار 
کردنــد و ابتــکار عمل به خــرج دادند و 
مســلما وقتی تمرکز تیم در بازی از دست 
برود چنیــن مجازاتی هم امکان دارد رقم 
بخورد. مجددا جــا دارد که بگویم به این 
تیم و به این بازیکنان افتخار می کنم. این 
تیم جایی برای انتقاد از خودش نگذاشته 

و من پشت این بازیکنان هستم.

گاریدو: مساوی نتیجه بدی نیست


